
 

  

ΕΡΩΤΗΣΗ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ ΕΡΓΑΣΙΑΣ κ. ΚΩΣΤΗ ΧΑΤΖΗΔΑΚΗ 
 
ΘΕΜΑ: ΚΙΝΔΥΝΟΣ ΑΠΩΛΕΙΑΣ ΤΟΥ ΕΠΙΔΟΜΑΤΟΣ ΑΝΕΡΓΙΑΣ ΣΕ 
ΕΠΟΧΙΚΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ 
 

Κύριε Υπουργέ 
 
Μεγάλη αναστάτωση έχει προκληθεί στους 450 περίπου εποχικά 
εργαζόμενους των εργοστασίων κονσερβοποιίας, που βρίσκονται στο 
νομό Λάρισας, καθώς κινδυνεύουν να χάσουν το επίδομα ανεργίας. 
 
Αναλυτικότερα, με βάση το Ν. 1836/89 παρ. 24, τα εργοστάσια ΕΛΒΑΚ 
και Del Monte, χαρακτηρίζονται ως εποχικά απασχολούμενα και οι 
εργαζόμενοί τους, που πληρούν τις προϋποθέσεις, δύνανται να λάβουν 
το Επίδομα Ανεργίας, με τη συμπλήρωση 100 ενσήμων. 
  
Με την οδηγία άρθρο 71 του Ν. 4837/2021, ειδικά για το 2021, οι 
εποχικά απασχολούμενοι εργαζόμενοι μπορούν και με 50 ένσημα να 
λάβουν το Επίδομα Ανεργίας, ενώ και η επιχείρηση για να 
χαρακτηριστεί ως εποχική, θα πρέπει το σύνολο των εργαζομένων 
στους μήνες μη αιχμής, να μην ξεπερνά το 25% του συνόλου των 
εργαζομένων όλων των μηνών αιχμής. 
 
Στην προκείμενη περίπτωση το εν λόγω αποτέλεσμα ανέρχεται στο 
26,82% έναντι του 25%, με αποτέλεσμα οι εργαζόμενοι να κινδυνεύουν 
να απολέσουν, άδικα, το δικαίωμα λήψης του επιδόματος ανεργίας. 
   
Οι λόγοι, που τα 2 εργοστάσια για το 2021 αποχαρακτηρίστηκαν από 
εποχικά οφείλονται: 
  
Α) Στις κακές καιρικές συνθήκες κατά την άνοιξη, που είχαν ως 
αποτέλεσμα τη μείωση του παραγόμενου φρούτου κατά 50% και κατά 
συνέπεια και τη μείωση του αριθμού των εργαζομένων στις βάρδιες 
απασχόλησης. 
 
Β) Στις συνθήκες της Πανδημίας, που απέτρεψαν αρκετούς εποχικά 
εργαζόμενους να προσέλθουν για εργασία με αποτέλεσμα, οι 
επιχειρήσεις να αναγκαστούν να απασχολήσουν  λιγότερα άτομα σε 
6ήμερη απασχόληση με 3 βάρδιες, αντί συνεχόμενης με 4 βάρδιες. 
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Όπως αντιλαμβάνεστε, σε περίπτωση, που οι εν λόγω εργαζόμενοι δεν 
λάβουν το Επίδομα Ανεργίας, οι επιπτώσεις θα είναι δυσμενείς, τόσο 
ως προς την οικονομική κατάσταση των ιδίων, όσο και ως προς την 
εύρυθμη λειτουργία των επιχειρήσεων για την προσεχή χρονιά.  
 
Κατόπιν όλων των παραπάνω, ερωτάσθε Κύριε Υπουργέ: 
  
Είναι στις προθέσεις σας να τροποποιήσετε την απόφαση 
χαρακτηρισμού των εργοστασίων κονσερβοποιίας ως εποχικά, μόνο για 
φέτος, δεδομένων των ειδικών συνθηκών που παρουσιάστηκαν στην 
παραγωγή των φρούτων και επομένων και στη λειτουργία των 
εργοστασίων και αν ναι, ποιο το χρονοδιάγραμμα των ενεργειών σας; 
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